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ELTE  

IK HÖK Küldöttek 

Tárgy: Külügyi Bizottság elnöki pályázat 

KEDVES VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁG,  ELNÖKSÉG ÉS KÉPVISELŐK!  

Bemutatkozás 
Zsuga Szonjának hívnak, a Karon Matcha néven ismerhettek. Budapesten születtem és nőttem 

fel, itt jártam a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakgimnázium 6 osztályos 

tagozatára. A gimnáziumi évek után jelentkeztem az ELTE Informatikai Karára, ahol jelenleg 

másodéves vagyok. Tavaly elvégeztem az animátor- illetve a külügyi mentor képzést, melyek által 

megtapasztalhattam milyen egy összetartó közösség tagjának lenni. Ezen szervezetek által mélyebb 

betekintést nyertem különböző események háttérmunkálataiba, és megtapasztaltam, hogy 

mennyivel könnyebbé és élménydúsabbá varázsolják az egyetemi életet. Mindezek után 

jelentkeztem küldöttnek, hogy még több segítséget tudjak nyújtani hallgatótársaimnak. Ugyanekkor 

megpályáztam a Külügyi Bizottság elnöki pozíciót, melyben azóta is tevékenykedem. 

Tapasztalatok 
A tisztségben eltöltött egy évem alatt számos tapasztalattal gazdagodtam. Eleinte nem volt 

teljesen egyértelmű, hogy magában a pozícióban miként, illetve hogyan tudok minél többet tenni, 

de ez az idő múlásával tisztázódott. Úgy érzem, hogy a következőkben nem csak a szintentartást, 

hanem fejlesztéseket is meg tudnék valósítani a nemzetközi hallgatók érdekében és a kimenő 

hallgatók számára is. Hiszem, hogy eddigi tapasztalataimat továbbra is tudom kamatoztatni, és 

terveimmel a Bizottsággal szorosan együttműködve fejlődéseket is véghez tudunk vinni. 

Vezetői képességeimet először a 2023-mas animátorrendezvényen bizonyítottam, ahol díszletes 

főszervező voltam.  Megtapasztaltam, milyen egy csapat tevékenységét, munkavégzését 

koordinálni, hogyan lehet hatékonyan csapatként dolgozni és hogyan lehet a tagok közötti 

együttműködést fejleszteni. 

Önkéntes tevékenységeimnek hála, rengeteget fejlődtem már egyetem előtt is. Évek óta a Fekete 

Zaj Fesztivál önkénteseként dolgozom, ahol ismeretlen emberekkel, ismeretlen környezetben, 

változatos feladatokat hajtunk végre közösen. Igaz, itt nem vezetői pozícióban tevékenykedem, 

viszont koordinátorunknak hála belelátok az ő feladataiba is. 
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Bizottsági elnöki motiváció 
Úgy érzem továbbra is motivált vagyok mind a nemzetközi mind a magyar hallgatók segítésére. 

Magaménak érzem a sorsukat, és fontosnak tartom az integrációjukat. Ebben az egy évben 

megtapasztaltam milyen szakaszai vannak a Külügyi Bizottsági elnökségnek, és hiszem, hogy a 

következő ciklusban határozottabban, és sikeresebben tudunk nekiállni a feladatoknak, sőt még 

újításokra is jutna kapacitás. Vannak olyan projektek, amiket a mostani ciklus végéig nem fogunk 

tudni befejezni, ezek lezárásával mindenképp szeretnék foglalkozni. 

Tervek 
Szeretném megőrizni az előző ciklusokban kialakított, hatékony technikákat, intézkedéseket. 

Ezentúl a fejlődést abban látom, hogy a külföldi hallgatók szükségletei és igényei alapján a Bizottsági 

tagokkal együtt keressük a további fejlesztési lehetőségeket és megoldásokat egyes feladatokra, 

problémákra. 

Fontosnak tartom az együttműködések fenntartását és szorosabbá tételét a Lágymányosi 

Hármassal (Társadalomtudományi Kar, Természettudományi Kar, Informatikai Kar), a 

Nemzetközi Irodával, az ELTE Hallgatói Külügyi Bizottsággal (továbbiakban EHKB), az 

International Student Advisory Committee-vel (továbbiakban ISAC) és nem utolsó sorban a 

Bizottsággal. Bár ezek az együttműködések most is jelen vannak, de néhány ezek közül nem teljesen 

kiforrott. Szeretnék a lehető legjobb kapcsolatban együtt dolgozni a Külügyi főmentorral, illetve 

szeretném támogatni és segíteni minden, a pályázatában leírt tervében. 

Rendszeres megbeszéléseket folytatnék a Kommunikációs Bizottság és a Szervező Bizottság 

elnökeivel az esetleges közös programok és a nemzetközi hallgatók elérésének kapcsán. Az elmúlt 

egy év alatt rájöttem, hogy változtatni kell az eddigi módszereken, mivel nagyon kevés hallgatót 

érünk el a jelenlegi technikáinkkal. Terveim között szerepel az ELTEFISU (ELTE Faculty of 

Informatics Students’ Union) Instagram oldal felélesztése, melynek a folyamatai már 

megkezdődtek. Emellett egy kérdőívet küldenék ki a hallgatóknak, melyben felmérnénk az 

igényeiket a programokkal, és a preferált közösségi média platformokkal kapcsolatban. Ezt nem a 

megszokott WhatsApp közösségen keresztül valósítanám meg, hanem egy köremail keretein belül. 

A fentebb említett WhatsApp közösség felépítésén változtatnék. Jelenleg csak régebbi 

csoportok működnek, amelyek nem teljesen fedik le a nemzetközi hallgatók összességét. Ennek 

javítása érdekében az új struktúrát az évfolyamok és Msc szakirányok alapján hoznám létre. Ezeken 

felül minden félévben egy Erasmusos csoporttal bővíteném a kommunikációs csatornáinkat. Végül 

kialakítanék egy felületet „Ask the Students’ Union” néven, melynek részesei lennének a Bizottság 

tagjai, így meg tudnánk válaszolni a hozzánk érkezett kérdéseket. Ezek a munkálatok már most is 
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folyamatban vannak, a tavaszi szemeszterben átbeszéltük a Bizottsággal ezeket a pontokat, és a 

megbeszéltek alapján kezdtünk el dolgozni. 

Továbbá fontosnak tartom az utódképzést, amely kitenné az elkövetkezendő időszak nagy 

részét. Megválasztásom esetén elkezdeném az utódkeresést és betanítást, valamint elkészítenék egy 

tudástárat, ami összefoglalja a Külügyi Bizottság elnök szerepkörét, időszakos feladatait, azok 

pontos leírását, és a határidőket, melyekkel érdemes tisztában lenni. Pozícióm átadása után utódom 

számára igyekszem mindig elérhető lenni, tagja maradok a Bizottságnak, így bármikor segítségre 

lenne szüksége, számíthat rám. 

Bizottság helyzete 
Az előző ciklusból többen maradnak a bizottság tagjai, egy része viszont megújul, emiatt az új 

tagok bevonására külön figyelmet szánnék. Több csapatépítő alkalmat szerveznék (igények szerint), 

ahol a bizottság tagjai jobban megismerhetik egymást, ezzel is segítve a közös munkát és az új tagok 

integrálódását. Terveim között szerepel egy nyári, hosszabb kirándulás szervezése, melynek 

részleteit a Bizottsággal közösen beszélnénk át. 

Nagyon fontosnak tartom egy olyan összetartó közösség fenntartását és fejlesztését, mely együtt 

tud reagálni és cselekedni. A felmerülő problémákat a bizottsági tagok bevonásával szeretném 

rendezni. A bizottsági feladatok kialakítása és végrehajtása során, szerintem szem előtt kell tartani 

azt, hogy pontosan körülírt feladatokhoz megfelelő hatáskörök kerüljenek meghatározásra. 

Végszó 
A transzparencia érdekében szeretném a pályázatomban is jelezni, hogy a tisztség betöltését 

megválasztásom esetén az őszi félév elejéig vállalom. A tavaszi félévemben várhatóan Erasmus 

mobilitásban fogok részt venni, ami alatt nem tudnám megfelelően ellátni a pozíció feladatköreit. 

Terveimet ehhez igazítottam, az átadási és utódképzési folyamatokat is ennek megfelelően fogom 

ütemezni. 

Hiszem, hogy az eddigi tapasztalataim és elkötelezettségem alapján alkalmas vagyok a pozíció 

betöltésére, és értékes hozzájárulást tudok nyújtani a Külügyi Bizottság hatékony működéséhez, 

illetve a nemzetközi hallgatók könnyebb beilleszkedéséhez tanulmányi és kulturális szempontból 

egyaránt. 

Budapest, 2025. március 24. 

 Zsuga Szonja  


